
               Zápis z výroční schůze Moravskoslezské pobočky Klubu 
Českého staváka. 
     Konané dne 18.2.2023. 
Přítomni dle prezenční listiny. 

 
1. Zahájení,předseda pobočky Miroslav Kyška přivítal členy a hosty. 

 
2. Byla provedena volba návrhové komise. Byla zvolena návrhová komise 

ve složení: Berger Martin, Neborovský Miloš a Petr Vališ         
        

 Jednatel pobočky př. Miloš Neborovský předal pamětní list př. Evženu Kuffovi 
                                                                                                                                                                                                                                                                  
k jeho životnímu jubileu 70 let a zároveň přál k narozeninám př, Bohuslavovi 

                        Válečkovi. 
 

 př. Mirek Kyška přečetl program dnešní výroční schůze, 
Program schválen všemi přítomnými hlasy. 

 
3. Zpráva předsedy pobočky: př. Mirek Kyška hodnotil uplynulý rok 2022, Speciální 

výstavu MsP, která v loňském roce slavila 45. výročí založení. Speciální výstavu                                             
Klubu Českého staváka v Kolíně – Štítarech. Dále Mezinárodní výstavu v Polských 
Kielcích, kde Klub Českého staváka vystavil 53 staváků v 16 barevných rázech za 
účastí našich členů pobočky Mirka Kyšky, Miloše Neborovského a člena Středočeské 
pobočky Luboše Duška a poděkoval jim za reprezentaci MsP a Klubu Českého staváka. 

               
4. Jednatel př. Miloš Neborovský se vyjádřil k organizaci a průběhu Speciání výstavy 

MsP ve Velkých Hošticích, poděkoval členům pobočky a  předsedovi ZO ČSCH 
Velké Hoštice Pavlu Benčovi za možnost pořádání našich speciálních výstav. 
 

5. Zpráva pokladní: př. Martin Berger přednesl zprávu o výdajích a příjmech /sponzorských 
darech/ za rok 2022 a uvedl, že pokladna je vedena v naprostém pořádku. 

 
6. Zpráva revizní komise: předseda KRK př. Jenda Dvorský přednesl revizní zprávu 

za uplynulý rok 2022  a konstatoval, že pokladna je vedena v souladu se zprávou pokladní. 
                     

7. Volby do výboru a KRK. 
                                
                               Předseda:  Mirek Kyška 
                               Jednatel :  Miloš Neborovský 
                               Pokladník: Martin Berger 
 
                                předseda KRK.: Jenda Dvorský 
                                                člen: Petr Vališ 
                                                člen . Martin Prauzek 
                             
                                Volba proběhla a byla schválena všemi přítomnými hlasy. 
 

8. PLÁN PRÁCE POBOČKY NA ROK 2023. 
                            

 18.3.2023  Školení typu a kresby ,Kolín – Štítary, účast: př. Mirek Kyška, Miloš 
Neborovský, Petr Vališ a Martin Prauzek. 



 
 Valná hromada Klubu proběhne 15. 4. 2023, zvoleni delegáti: př. Mirek Kyška a Miloš 

Neborovský. 
   

 Návštěvy místních chovatelů – Návštěva chovatelů Českých staváků, pobočka Vysočina. 
                    

 Speciálka pobočky 14. 10. 2023 ve Velkých Hošticích, kde současně slaví místní Základní 
organizace 50. výročí založení. 
 

 Rozšířený výbor Klubu- Kolín- Štítary  9/23. 
 

 Speciální účast Klubu  12/23  Kolín – Štítary, maximální účast. 
 

9. Různé: př. Mirek Kyška hovořil o nutnosti zachování a předání některých ohrožených rázů 
Českého staváka mladším chovatelům. Je to odkaz, který bychom měli nejen zachovat, ale i 
předat dalším generacím. V některých případech se nám to daří, viz regeneraci Červených 
mramoráků z roku 2014. 

 
10. Diskuse: Posuzování na pobočkách a hlavní speciálce vykazují mnohdy značné 

bodové rozdíly u holubů, kteří vykazovali stejnou úroveň na obou akcích, členové pobočky 
se vyjádřili, že by neměli kluboví posuzovatelé posuzovat holuby členů svých poboček. 

                       
 Moravskoslezská pobočka je pro stávající složení členů Hlavního výboru Klubu Českého 

staváka. 
 

11. Usnesení:  Přednesl př. Marti Berger a bylo jednomyslně schváleno. 
 

12. Závěr: Předseda pobočky př. Mirek Kyška poděkoval všem členům za jejich práci a 
reprezentaci pobočky. Dále za účast na dnešní výroční schůzi, popřál jim úspěšnou 
chovatelskou sezonu a šťastnou cestu domů. 

 
 
 


